
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων & Αθλητισμού 

Θέμα: «Με παράνομες αποφάσεις και προφορικές εντολές συγχωνεύονται δύο τμήματα 
της Β’ Τάξης του Γυμνασίου Νεάπολης» 
 
Η Βουλευτής Π.Ε. Κοζάνης κ. Βέττα Καλλιόπη καταθέτει αναφορά προς τον κ. Υπουργό 

Παιδείας, με συνημμένη την από 04.09.2024 επιστολή του Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων του 

Γυμνασίου Νεάπολης Κοζάνης, ο οποίος καταγγέλλει τις πρωτοφανείς και καταφανώς 

παράνομες μεθοδεύσεις που συμβαίνουν με ευθύνη του Υπουργείου Παιδείας και 

αφορούν τη συγχώνευση τμημάτων στο Γυμνάσιο Νεάπολης Κοζάνης.  

Εν προκειμένω «αποφασίστηκε» η συγχώνευση των δύο τμημάτων της φετινής Β΄ τάξης 

του Γυμνασίου σε ένα τμήμα 26 μαθητών, μεταξύ των οποίων συμπεριλαμβάνονται πάνω από 

4 μαθητές με διάγνωση από το ΚΕ.ΔΑ.Σ.Υ., χωρίς να έχει ακολουθηθεί καμία νόμιμη 

διαδικασία ενώ καταγγέλλεται και η «άνωθεν» παρέμβαση στελεχών του Υπουργείου Παιδείας 

με «προφορικές εντολές».   

Επειδή ο Ν. 4452/2017 (άρθρο 11) ισχύει και ορίζει ρητά ότι «ο αριθμός των μαθητών 

με διαγνωσμένες ειδικές μαθησιακές δυσκολίες … δεν μπορεί να είναι ανώτερος των τεσσάρων 

(4) ανά τμήμα» και η διάταξη είναι αρκούντως σαφής, καλείται ο αρμόδιος Υπουργός να 

εφαρμόσει τον νόμο, να πάρει πίσω τις προφορικές, ατεκμηρίωτες και παράνομες 

αποφάσεις που εκπορεύονται από τους υφισταμένους του και να δώσει τις απαραίτητες 

εξηγήσεις στους μαθητές και στους γονείς του Γυμνασίου Νεάπολης Κοζάνης που 

δικαίως διαμαρτύρονται. 

 

Επισυνάπτεται η επιστολή με τα αναφερόμενα σχετικά. 

Παρακαλούμε για την απάντησή σας και τις σχετικές ενέργειες καθώς και να μας 
ενημερώσετε σχετικά. 

Αθήνα, 5 Σεπτεμβρίου 2024 

Η καταθέτουσα Βουλευτής 

 

Βέττα Καλλιόπη 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2604

Ημερομ. Κατάθεσης:

12/9/2024



 Νεάπολη Κοζάνης, 4/9/202 

 

Αξιότιμη   Περιφερειακή Διευθύντρια Εκπαίδευσης Δυτικής Μακεδονίας  κ. Παπαδοπούλου , 

 

Η νέα σχολική χρονιά ξεκίνησε πριν λίγες μέρες  και ενημερωθήκαμε από τη Διεύθυνση του 

Σχολείου για  

Οι ίδιες ακριβώς συνθήκες ( συνολικός αριθμός μαθητών  τάξης και αριθμός μαθητών με 

διάγνωση από ΚΕ.ΔΑ.Σ.Υ.) ίσχυαν και την προηγούμενη σχολική χρονιά (2023-2024), κατά 

την οποία η τάξη λειτούργησε σύννομα σε δύο τμήματα με την έγκριση του αρμόδιου 

φορέα. 

Το σχετικό ΦΕΚ 4452/2017  στο άρθρο 11 ορίζει ρητά ότι «Ο αριθμός των μαθητών με 

διαγνωσμένες ειδικές μαθησιακές δυσκολίες, όπως δυσλεξία, δυσγραφία, δυσαριθμησία, 

δυσαναγνωσία, δυσορθογραφία, δεν μπορεί να είναι ανώτερος των τεσσάρων (4) ανά 

τμήμα.» εξακολουθεί και σήμερα να ισχύει και άρα πρέπει να εφαρμόζεται. 

Σύμφωνα με το παραπάνω απόσπασμα σαφώς και απαρέγκλιτα αντιλαμβανόμαστε όλοι ότι 

η τάξη αυτή θα πρέπει βάσει του παραπάνω νόμου να χωριστεί σε δύο τμήματα 

υποχρεωτικά, καθώς μεταξύ των 26 μαθητών της τάξης υπάρχουν μαθητές με διάγνωση 

του ΚΕ.ΔΑ.Σ.Υ. περισσότεροι από 4, όπως ακριβώς έγινε την προηγούμενη σχολική 

χρονιά. Θεωρούμε ότι δεν υπάρχει καμία διαφορετική ερμηνεία του παραπάνω νόμου, αφού 

σαφώς ο νομοθέτης ορίζει ότι δεν επιτρέπει (απαγορεύει,δηλαδή) να υπάρχουν στην ίδια τάξη 

περισσότεροι των 4 μαθητών με διάγνωση από το ΚΕ.ΔΑ.Σ.Υ. 

Όλοι οι γονείς των μαθητών του Σχολείου μας αναστατώθηκαν και ειδικά οι γονείς των 

μαθητών της Β΄ Τάξης αγανάκτησαν με τη συγκεκριμένη απόφαση, για τη σύμπτυξη των 

δυο τμημάτων σε ένα, καθώς ξεκάθαρα αυτή είναι έκνομη και άρα η υλοποίησή της θα 

επιδεινώσει το άγχος και την ανασφάλεια των παιδιών που βρίσκονται στην τρυφερή 

ηλικία των 14 ετών. Επίσης, θεωρούμε ότι η πραγματοποίησή της θα προβεί εις βάρος 

της εκπαιδευτικής και μαθησιακής διαδικασίας, ειδικά των πιο αδύναμων μαθητών. 

Εξάλλου, είναι λογικό ότι σε μία τάξη 26 μαθητών είναι πολύ δύσκολο και για τους 

καθηγητές να ασκήσουν το έργο τους και να εξατομικεύσουν τη διδασκαλία 

προσπαθώντας να καλύψουν τα κενά που έχουν κάποιοι μαθητές.    

Απαιτούμε να εφαρμοστεί ο νόμος 4452/2017 άρθρο 11 στην περίπτωση των παιδιών μας που 

φοιτούν φέτος στη Β΄ Γυμνασίου στη Νεάπολη και  να αναιρεθεί η απόφαση σύμπτυξης. Είμαστε 

αποφασισμένοι να διεκδικήσουμε  την εφαρμογή του νόμου. Δεν θα κάνουμε καμία έκπτωση 

και θα κινηθούμε νομικά σε περίπτωση μη ικανοποίησης του δίκαιου αιτήματός μας και 

μη εφαρμογής της σχετικής νομοθεσίας.  

Tέλος, ζητούμε η απόφασή σας να μας επιδοθεί εγγράφως στο email της Προέδρου του 

Δ.Σ. του Συλλόγου γονέων και κηδεμόνων του Γυμνασίου Νεάπολης Κοζάνης 

  

 

Με εκτίμηση, 



Το Δ.Σ. του Συλλόγου γονέων και κηδεμόνων  

του Γυμνασίου Νεάπολης Κοζάνης 

 

Η πρόεδρος 

 

 

 

 

Κοινοποίηση :  ΔΔΕ Κοζάνης 

       Περιφερειάρχης Δ. Μακεδονίας, Αμανατίδης Γεώργιος  

       Βουλευτές ν. Κοζάνης : Kωνσταντινίδης Ευστάθιος  

        Παπαδόπουλος Μιχαήλ 

        Βέττα Καλλιόπη 

        Κουκουλόπουλος Παρασκευάς  

         Δήμαρχος Βοΐου, Ζευκλής Χρήστος  

 




